

Dagsorden til Ottars bestyrelsesmøde

Møde startet: 11.17

Til stede: Frida, Malte, Emilie, Daniel, Jakob, Iben, Merit

1. Formalia:
 - a. Referent: Merit
 - b. Ordstyrer: Jakob
2. Godkendelse af referat: Ja
3. Siden sidst:
 - a. Der er kommet mail fra trivselskoordinatoren, der ikke tænker, at det kommer til at gøre en forskel med at fjerne kontingent. Dog vælger vi fortsat at gøre det, da vi har konkret feedback fra studerende med ønske om at fjerne kontingent.
4. Økonomisk status:
 - a. Det er ikke tydeligt, om vi kan søge om midler fra fonde for drift af foreningen
 - b. Da vores pendant i KU heller ikke har kontingent, spørger Jakob dem, hvordan de gør det.
5. Medlemsstatus:
 - a. Ikke noget nyt
6. Nyt fra udvalgene
 - Arken
 - Ikke noget nyt, vi går ud fra at de er klar til sommerfesten
 - Jobformidling
 - Ikke noget nyt
 - Skal måske høre ind under FAU fremover? Det er ikke en enorm stor post, og den passer tematisk godt ind.
 - Dalf
 - Ikke svar endnu fra dem angående om det er et problem med manglende kontingent, men dem fra KU har heller ikke har kontingent, tænker vi ikke, at det bliver et problem
 - Muligvis også høre under FAU fremover
 - FAU
 - Ikke noget nyt som sådan
 - Bliver et af hovedområderne for fremtidige fagligt relaterede arrangementer og poster, herunder søndagsture, debatrunder, samt muligvis DALF og jobformidlingen
 - SoMe
 - Vi har lagt tilmelding til sommerfest op
 - Nu skal vi lige skrive ud, at der kun er 24 timer tilbage til tilmeldingen – Emilie tager sig af det
7. Arrangementer
 - a. Generalforsamling
 - i. Der skal sendes endelig dagsorden ud i overmorgen (den 14.)

- ii. Der er pt ikke kommet henvendelser om ændringer eller tilføjelser til dagsordenen
 - iii. Jakob får givet regnskab til revisoren
 - iv. Der laves kaffe, vi stiller småkager frem, og til selve sommerfesten kan de så købe andre drikkevarer – vi vil ikke købe ekstra sodavand lige inden sommerferien. Det virker til, at vi har det hele i foreningslokalet
 - v. Der bliver sat ting frem af Jakob, Iben, Frida og Malte
 - b. Sommerfest
 - i. Maden er blevet meget dyr ift. hvad man får, hvilken afskrækker fra at købe det
 - ii. Vi skal have sat pavillonen op, medmindre vejret er godt
 - iii. Vi regner med at have nok service, enten låner vi fra kantinen eller køkkenet, og ellers har vi engangsservice
8. Evt.
- a. Mail
 - i. Vi giver meget for at have en hjemmeside og mailadresse
 - ii. Alternativt kan vi bruge vores gmail, som vi i forvejen har, og linke fra vores facebook til en offentlig synlig mappe for referater og vedtægter.
 - iii. Kun at bruge gmail løser også besværet med at have mange mailadresser
 - b. Møde med Minos den 27. juni 12.30
 - i. Vi skal bekræfte, at Minos er blevet inviteret – evt. ved at sende ham dagsordenen
 - ii. Formålet er at snakke om trivsel og Ottars fremtid
9. Hvem lægger referat op?
- a. Merit
10. Næste møde: 27. juni til enkelte af os, derefter en dato lige inden introugen
11. Rengøring af foreningslokalet: Har Emilie gjort!

Mødet sluttet: 11.49